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 הנדון : בית העלמין בצומת מורשה

 רקע : 

 כידוע בית העלמין שבצומת מורשה משמש כבית העלמין המרכזי של העיר. 

למיצוי היכולת שלו בזמן לבית עלמין זה במתכונת הקיימת נפח מוגבל, ועושה רושם שאנחנו קרובים 
הלא רחוק. ניתן ללמוד זאת מהפעולות המבוצעות בשטח, הן ברמת השימוש בקרקע שפעם שימשה 

 למעברים וכעת משמת לחלקות קבורה, והן הפעילות להרחבתו באמצעות מבנה בשתי קומות.

עם זאת, ועל אף הפעולות המבוצעות אנחנו עלולים למצוא את עצמנו ללא שטח קבורה זמין כבר 
 בשנים הקרובות. 

יש להוסיף את הרצון הקיים של העיר להשתמש בחלקים נוספים של הרביע לצורכי  –ברקע הדברים  
 קבורה. בקשה שלא נענתה בחיוב עד כה ע"י הגורמים הרלוונטיים. 

כמו כן, וללא קשר, צפה ועולה סוגיית דרך הגישה והחסימה שלה בכל פעם שמתקיימת שבמקום 
  .הלוויה רבת משתתפים

 ומכאן לשאלות : 

בכמות חלקות ? רגילות  –מה היקף שטח הקבורה הפנוי הקיים כעת בבית העלמין  .1
 ואזרחיות. 

   לכמה שנים הוא יכול להספיק ע"פ צפי התמותה בעיר ? .2
 מה הפעולות האסטרטגיות המבוצעות על מנת לקדם פתרון להיקף קבורה רחב יותר.  .3
האם מבוצעות פעולות מול הגורמים הרלוונטיים על מנת לקבל עוד שטח קבורה ברביע  .4

 הדרום מזרחי של צומת מורשה ?
 היכן עומד תקצוב וביצוע הרחבתו של כביש הגישה לבית העלמין ? .5
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